

NATIONAL REVENUE—TAXATION

Vote 5b—To authorize a grant of \$4,000.

Explanation—To increase from \$15,000 to \$19,000 the grant to the Inter-American Centre of Tax Administrators to provide for Canada's share of the increased budget for the Centre.

Source of Funds—Vote 5—(\$3,999)—Funds are available due to reduced expenditures for professional and special services.

SECRETARY OF STATE

Vote 20b—To authorize a grant of \$70,000.

Explanation—To increase from \$800,000 to \$870,000 the amount of the sustaining grant to the Fathers of Confederation Buildings Trust Fund to enable the National Arts Centre to maintain its 1976-77 program.

Source of Funds—Vote 20—(\$69,999)—Funds are available due to a reduced requirement for capital grants for performing arts facilities in Canada.

SCHEDULE C

ONE DOLLAR VOTES WHICH AUTHORIZE THE DELETION OF DEBTS DUE THE CROWN AND REIMBURSEMENTS—3 VOTES.

NATIONAL HEALTH AND WELFARE

Vote 45b—To authorize the deletion of debts totalling \$95,027.

Explanation—The Standing Interdepartmental Committee on Uncollectable Debts has recommended the deletion of these debts, each of which is larger than \$5,000 and are the result of overpayments under the Old Age Security Act. Ten debts totalling \$73,221 involve deceased debtors leaving no estate and four debts totalling \$21,806 involve debtors who are not resident in Canada and who have no indications of ties which might encourage their return to Canada.

REGIONAL ECONOMIC EXPANSION

Vote 1b—To reimburse the Prairie Farm Rehabilitation Stores Working Capital Advance Account in the amount of \$2,076 and to authorize the deletion of debts totalling \$3,800,820.

Explanation—To reimburse the Prairie Farm Rehabilitation Stores Working Capital Advance Account for the value of stores which have become obsolete, unserviceable, lost or destroyed.

Deletion of 52 uncollectable debts, each in excess of \$5,000 and representing losses incurred in the past ten years through provision of incentives to industry under the Regional Development Incentives Act and the Area Development Incentives Act. Deletion of these debts has

REVENU NATIONAL—IMPÔT

Crédit 5b—Autoriser une subvention de \$4,000.

Explication—Pour porter de \$15,000 à \$19,000 la subvention accordée au Centre interaméricain des administrateurs fiscaux au titre de la contribution du Canada relativement à l'augmentation du budget du Centre.

Source des fonds—Crédit 5—(\$3,999)—Les fonds sont disponibles étant donné la réduction des dépenses engagées pour services professionnels et spéciaux.

SECRÉTARIAT D'ÉTAT

Crédit 20b—Autoriser une subvention de \$70,000.

Explication—Pour porter de \$800,000 à \$870,000 la subvention accordée au fonds fiduciaire des édifices des Pères de la Confédération pour permettre au Centre national des arts de maintenir son programme de 1976-1977.

Source des fonds—Crédit 20—(\$69,999)—Les fonds sont disponibles en raison d'une réduction du besoin de subventions pour les locaux des arts d'interprétation du Canada.

ANNEXE C

CRÉDITS BUDGÉTAIRES D'UN DOLLAR AUTORISANT LA RADIATION DE DETTES ENVERS LA COURONNE ET DES REBOURSEMENTS—3 CRÉDITS

SANTÉ NATIONALE ET BIEN-ÊTRE SOCIAL

Crédit 45b—Autoriser la radiation de dettes s'élevant à \$95,027.

Explication—Le comité permanent interministériel des dettes irrécouvrables a recommandé la radiation de dettes, qui s'élèvent à plus de \$5,000 chacune et découlent de trop-perçus en vertu de la Loi sur la sécurité de la vieillesse. Dix dettes totalisant \$73,221 concernent des débiteurs décédés qui ne laissent pas de succession, et quatre dettes, totalisant \$21,806, concernent des débiteurs qui ne résident pas au Canada et qui ne semblent pas avoir de raison de vouloir y revenir.

EXPANSION ÉCONOMIQUE RÉGIONALE

Crédit 1b—Rembourser la somme de \$2,076 au compte d'avance du fonds de roulement des magasins de l'Administration du rétablissement agricole des Prairies, et autoriser la radiation de dettes s'élevant à \$3,800,820.

Explication—Pour rembourser la somme de \$2,076, qui constitue une avance au compte du fonds de roulement des magasins de l'Administration du rétablissement agricole des Prairies, pour les pertes subies à cause des articles qui sont devenus désuets, inutilisables, ou qui ont été perdus ou détruits.

Radiation de 52 dettes irrécouvrables qui s'élèvent à plus de \$5,000 chacune et représentent des pertes subies pendant les dix dernières années à cause de l'octroi de subventions à l'industrie en vertu de la Loi sur les subventions au développement régional et de la Loi stimulant le